



German text see below

Press Release Snow Polo World Cup (25. – 27.01.2019)

Spectacular social programme with the «Sarhadchi» cavalry team

St. Moritz, 18 December 2018. **Spectators at the 35th-anniversary edition of the Snow Polo World Cup St. Moritz, which will take place from 25 to 27 January 2019, can look forward to a breathtaking performance of the «Sardhadchi» cavalry team. The equine artists from Azerbaijan, who are appearing in Switzerland for the first time, are set to surprise the audience with their acrobatic show, to be held both on Saturday and Sunday. There is news on the team front as well: team line-ups have changed, and new players were signed up. The organisers of the world's most prestigious high-goal polo tournament, a fixture in the St Moritz winter calendar, set every last weekend in January, are expecting a crowd of 15,000.**

On Saturday and Sunday, visitors at the Snow Polo World Cup 2019 will be able to enjoy an exceptional highlight. The twelve-man «Sarhadchi» cavalry team should not fail to captivate the audience on the frozen Lake St. Moritz with an outstanding show on thoroughbred Karabakh horses. Since the team came together in 2012, it has been performing at world-class international events regularly. They appeared at Queen Elizabeth II's birthday celebration, no less, where they presented their gripping show «Land of Fire Azerbaijan». The «Sarhadchi» cavalry team is performing on the frozen lake in honour of the 35th anniversary of the Snow Polo World Cup St Moritz.

New team line-ups, additional players

Grant Ganzi, making his debut at the Snow Polo World Cup St. Moritz, will captain the Cartier Team, as announced. New to the team is his father, Marc Ganzi. Also playing at his side are old hand Tito Gaudenzi (SUI) and polo superstar Juan Martin Nero (ARG), nine-times winner of the prestigious «Argentine Open» and one of the top three players worldwide. The Argentine Adrian Laplacette Jr. will be playing for Team Azerbaijan Land of Fire, like last year, and so will Elcin Jamalli. Isidro Strada, also from Argentina, and Agustin Kronhaus (ARG/AZE) will now be completing the team.

The formidable expert player Alejandro Novillo Astrada (ARG) will be playing for Badrutt's Palace Hotel team captain Melissa Ganzi on her fourth tournament as planned. Juan Bautista Peluso and Alfredo Bigatti, who both played at this year's «Argentine Open», will be completing the team. Zhanna Bandurko (RUS) will, as previously announced, head up the Team Maserati for the second time in a row. And, also unchanged, she will be able to count on the support of Chris Hyde, Max Charlton (both ENG), and Robert Strom (FRA).



The world's first snow polo field

Undisputedly the world's first and foremost «high goal» tournament on snow, the Snow Polo World Cup St. Moritz is legendary. It comes as no surprise, then, that year upon year the event attracts some of the world's best polo players. None wants to miss out on this unique experience to play at 1,800 metres above sea level, competing for the coveted Cartier Trophy. The games at the Snow Polo World Cup St. Moritz will no doubt be first-rate. But so will the social side of the event: guests from around the globe and locals mingle in the tented village on Lake St. Moritz and the many hotels of the winter sports destination – for decades, the polo weekend at the end of January has been one of the social highlights of the St. Moritz winter season.

Reto Gaudenzi, founder and CEO of the tournament, comments: "Year upon year, we invest a tremendous amount of time and energy to create the best possible conditions for both players and polo ponies. And, of course, we are always looking out for new attractions. If we did not make this effort, we would not be able to present such captivating polo matches and such a fantastic social programme of a superb level to our 15,000 spectators who come from around the world."

Snow Polo and Evviva Polo St. Moritz Ltd

The year 1985 saw the first ever polo competition on snow – it took place in St. Moritz. The Snow Polo World Cup has reigned over the last weekend in January in this mountain town ever since. In 2014, well-known exponents of snow polo in Switzerland founded Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the city of St. Moritz, thus securing a sustained continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto Gaudenzi (Vice-president and CEO), and Arndt Küchel. Dr Thomas Rinderknecht and Peter A. C. Blum are on the Advisory Board; Jürg Reinger is the Managing Director. The tournament is organised in close collaboration with an experienced team of local hotels, businesses and experts, the town of St. Moritz and their See Infra Ltd. For more information, visit www.snowpolo-stmoritz.com.

Notice to the media

Members of the press are asked to sign up for media accreditation for the 2019 tournament online at www.snowpolo-stmoritz.com/media.

Media Services Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz AG

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com
Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com



Teams of Snow Polo World Cup St. Moritz 2019

Team Cartier

1	Marc Ganzi	+2	USA
2	Grant Ganzi	+3	USA
3	Juan Martin Nero	+10	ARG
4	Tito Gaudenzi	+2	SUI/USA

Team Azerbaijan Land of Fire

1	Elcin Jamalli	+2	AZE
2	Isidro Strada	+6	ARG
3	Adrian Laplacette Jr.	+6	ARG
4	Agustin Kronhaus	+3	ARG/AZE
Reserves			
	Ali Rzayev	+0	AZE
	Amil Namazov	+0	AZE

Team Badrutt's Palace Hotel

1	Melissa Ganzi	+0	USA
2	Juan Bautista Peluso	+0	ARG
3	Alfredo Bigatti	+8	ARG
4	Alejandro Novillo Astrada	+8	ARG

Team Maserati

1	Zhanna Bandurko / Valery Mishchenko	+0	RUS
2	Robert Strom	+5	FRA
3	Chris Hyde	+5	ENG
4	Max Charlton	+7	ENG

Umpires

Olivier Ellis	Head Umpire	GBR
Tim Keyte	Umpire	NZL
Marcelo Garrahan	Umpire	ARG



Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2019

Team Sponsors	Cartier, Maserati, Badrutt's Palace Hotel and Azerbaijan Land of Fire
Global Lead Partner	Deutsche Bank Wealth Management
Official Outfitter	La Martina
Trophy Sponsors	Cartier, La Martina, Maserati, Deutsche Bank Wealth Management, Royal Salute
Helmet Sponsor	NETJETS
Official Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Official Partner Hotel Zurich	Hotel Schweizerhof
Official Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, CHE CHA
Sponsors	Maura Wasescha, NETJETS, Pernod Ricard Swiss, Slupinski-Furs, UBV Lanz AG, Sprüngli, Azerbaijan Land of Fire, Heineken, Trois Pommes
VIP Catering	Badrutt's Palace Hotel
Official Suppliers	Perrier-Jouët, Zwyer, Cecchetto, Sprüngli, Heineken, Cigar Must
Official Travel Agencies & Forwarding Partners	Finass, Castle Premier Services, ASC
Official Airline	Etihad Airways
Guest Resort	Mauritius
Exhibitors	Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, La Martina, Casino St. Moritz, NETJETS, Ender Sport St. Moritz, Alps & Meters, Royal Salute, cellcosmet
Public Catering	Badrutt's Palace Hotel & local partners
Supporter	Engadin St. Moritz, Klinik Gut, Gemeinde St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, St. Moritz Tourismus, Ski Service Corvatsch, O. Christoffel AG, Blasto
Official Affiliated Club	Polo Park & Country Club Zürich
Official Snow Polo Magazine Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Media Partners	The Polo Magazine, Good Style Magazine, Prestige Magazine, The Luxury Report, Connoisseur, Polo Times, Polo & Luxury Country Life Magazine, Polo International, Swisshealth Magazine, Class Horse TV, Blush, Le Grand Mag, L'Officiel, La Bocha', Polo Quarterly, H Fusion Media Group



Medienmitteilung Snow Polo World Cup (25. – 27.01.2019)

Spektakuläres Rahmenprogramm mit dem «Sarhadchi» Cavalry Team

St. Moritz, 18. Dezember 2018. Die 35. Jubiläumsaustragung des Snow Polo World Cup St. Moritz, die vom 25. – 27. Januar 2019 stattfindet, wartet am Samstag und Sonntag mit einer atemberaubenden Darbietung des «Sarhadchi» Cavalry Teams auf. Diese Pferdeartisten aus Aserbeidschan sind zum ersten Mal überhaupt in der Schweiz zu sehen und werden das Publikum mit ihrer rasanten akrobatischen Show überraschen. Neuigkeiten gibt es auch bei den Teams, bei denen Wechsel in der Mannschaftsaufstellung vorgenommen und neue Spieler verpflichtet wurden. Zum prestigeträchtigsten High Goal Polo-Turnier weltweit, das jedes Jahr am letzten Januarwochenende in St. Moritz stattfindet, erwarten die Organisatoren wiederum rund 15'000 Besucher.

Am Snow Polo World Cup 2019 wartet am Samstag und Sonntag ein ganz besonderes und aussergewöhnliches Highlight auf die Besucher. Dann wird das aus zwölf Reiterinnen und Reitern bestehende «Sarhadchi» Cavalry Team mit seinen edlen Karabach-Pferden die Gäste auf dem gefrorenen St. Moritzersee mit einer Showeinlage der Extraklasse begeistern. Seit der Gründung des Teams im Jahr 2012 trat dieses regelmässig an hochklassigen internationalen Events auf. So zum Beispiel an der Geburtstagsfeier von Queen Elizabeth II, wo sie ihre fesselnde «Land of Fire Azerbaijan»-Performance präsentierten. Mit ihrem Auftritt in St. Moritz erweist das «Sarhadchi» Cavalry Team seine Reverenz zum 35-jährigen Jubiläum des Snow Polo World Cups.

Neu zusammengesetzte Teams, zusätzliche Spieler

Snow Polo World Cup St. Moritz Debütant Grant Ganzi übernimmt wie angekündigt die Captain-Position des Cartier Teams und spielt neu zusammen mit seinem Vater Marc Ganzi sowie den Routiniers Tito Gaudenzi (SUI) und Polo-Superstar Juan Martin Nero (ARG), der am letzten Wochenende zum neunten Mal das renommierte „Argentine Open“ gewinnen konnte und zu den drei besten Spielern weltweit zählt. Team Azerbaijan Land of Fire tritt wie im letzten Jahr mit Adrian Laplacette Jr. sowie mit Elcin Jamalli an. Zusätzlich hat sich die Equipe neu mit Isidro Strada (ARG) und Agustin Kronhaus (ARG/AZE) verstärkt.

Badrutt's Palace Hotel Captain Melissa Ganzi kann bei ihrer vierten Teilnahme wie geplant auf Routinier und Topspieler Alejandro Novillo Astrada (ARG) zählen. Zusätzlich spielen neu Juan Bautista Peluso und Alfredo Bigatti, beides Teilnehmer am diesjährigen „Argentine Open“, für ihr Team. In der Equipe von Maserati spielen wie geplant Captain Zhanna Bandurko (RUS), die zum zweiten Mal an den Start geht. Unterstützt wird sie wie gehabt von Chris Hyde, Max Charlton (beide ENG) und Robert Strom (FRA).



Das erste Snow Polo Feld der Welt

Der Snow Polo World Cup St. Moritz ist legendär und das älteste und wichtigste «High Goal» Turnier auf Schnee weltweit. Deshalb verwundert es nicht, dass der Event jedes Jahr die besten Polospieler weltweit anzieht. Alle wollen sie die einzigartige Atmosphäre auf 1'800 Metern über Meer erleben und um den Gewinn der begehrten Cartier Trophy kämpfen. Aber nicht nur sportlich ist der Snow Polo World Cup St. Moritz hochklassig: In der Zeltstadt auf dem St. Moritzersee und in den Hotels des Wintersportortes treffen sich Gäste aus aller Welt und Einheimische – das Polowocheende im Januar gilt jedes Jahr als einer der gesellschaftlichen Höhepunkte der St. Moritzer Wintersaison.

Reto Gaudenzi, Gründer und CEO des Turniers erklärt: „Wir investieren jedes Jahr unglaublich viel Energie und Zeit, um die absolut besten Bedingungen für Polo-Ponys und Spieler zu schaffen. Und natürlich suchen wir immer auch nach neuen Attraktionen. Denn nur so ist es möglich, unseren rund 15'000 Zuschauern aus aller Welt mitreissenden Polo-Sport und ein tolles Rahmenprogramm auf allerhöchstem Niveau bieten zu können.“

Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG

Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Vizepräsident und CEO) und Arndt Küchel. Mitglieder des Advisory Board sind Dr. Thomas Rinderknecht und Peter A. C. Blum, Managing Director ist Jürg Reinger. Durchgeführt wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team aus lokalen Hotels, Unternehmen und Fachspezialisten, der Gemeinde und ihrer See Infra AG. Weitere Infos unter www.snowpolo-stmoritz.com

Hinweis an die Medienschaffenden

Medienschaffende können sich für das Turnier 2019 online unter www.snowpolo-stmoritz.com/media akkreditieren.

Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz AG

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com
Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com



Teams des Snow Polo World Cup St. Moritz 2019

Team Cartier

1	Marc Ganzi	+2	USA
2	Grant Ganzi	+3	USA
3	Juan Martin Nero	+10	ARG
4	Tito Gaudenzi	+2	SUI/USA

Team Azerbaijan Land of Fire

1	Elcin Jamalli	+2	AZE
2	Isidro Strada	+6	ARG
3	Adrian Laplacette Jr.	+6	ARG
4	Agustin Kronhaus	+3	ARG/AZE
Reserve			
	Ali Rzayev	+0	AZE
	Amil Namazov	+0	AZE

Team Badrutt's Palace Hotel

1	Melissa Ganzi	+0	USA
2	Juan Bautista Peluso	+0	ARG
3	Alfredo Bigatti	+8	ARG
4	Alejandro Novillo Astrada	+8	ARG

Team Maserati

1	Zhanna Bandurko / Valery Mishchenko	+0	RUS
2	Robert Strom	+5	FRA
3	Chris Hyde	+5	ENG
4	Max Charlton	+7	ENG

Umpires

Olivier Ellis	Head Umpire	GBR
Tim Keyte	Umpire	NZL
Marcelo Garrahan	Umpire	ARG



Sponsoren und Partner des Snow Polo World Cup St. Moritz 2019

Team Sponsors	Cartier, Maserati, Badrutt's Palace Hotel und Azerbaijan Land of Fire
Global Lead Partner	Deutsche Bank Wealth Management
Official Outfitter	La Martina
Trophy Sponsors	Cartier, La Martina, Maserati, Deutsche Bank Wealth Management, Royal Salute
Helmet Sponsor	NETJETS
Official Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Official Partner Hotel Zurich	Hotel Schweizerhof
Official Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, CHE CHA
Sponsors	Maura Wasescha, NETJETS, Pernod Ricard Swiss, Slupinski-Furs, UBV Lanz AG, Sprüngli, Azerbaijan Land of Fire, Heineken, Trois Pommes
VIP Catering	Badrutt's Palace Hotel
Official Suppliers	Perrier-Jouët, Zwyer, Cecchetto, Sprüngli, Heineken, Cigar Must
Official Travel Agencies & Forwarding Partners	Finass, Castle Premier Services, ASC
Official Airline	Etihad Airways
Guest Resort	Mauritius
Exhibitors	Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, La Martina, Casino St. Moritz, NETJETS, Ender Sport St. Moritz, Alps & Meters , Royal Salute, cellcosmet
Public Catering	Badrutt's Palace Hotel & local partners
Supporter	Engadin St. Moritz, Klinik Gut, Gemeinde St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, St. Moritz Tourismus, Ski Service Corvatsch, O. Christoffel AG, Blasto
Official Affiliated Club	Polo Park & Country Club Zürich
Official Snow Polo Magazine Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Media Partners	The Polo Magazine, Good Style Magazine, Prestige Magazine, The Luxury Report, Connoisseur, Polo Times, Polo & Luxury Country Life Magazine, Polo International, Swisshealth Magazine, Class Horse TV, Blush, Le Grand Mag, L'Officiel, La Bocha', Polo Quarterly, H Fusion Media Group